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Je duben a všichni deváťáci právě prožívají nezáviděníhodné období plné nejistoty a nervozity a
aktuálně jim vypukla tolik očekávaná část přijímacího řízení na střední školy – jednotná
přijímací zkouška. V tomto okamžiku se začínají odpočítávat dny z posledního roku, kdy se v
této situaci ocitnou současní osmáci. Jelikož je ale čeká ještě složitá cesta rozhodování, která
střední škola či obor bude pro ně to pravé, snažíme se jim s jejich výběrem jako škola co
nejvíce pomoci. Právě proto také nikdy neodmítáme pomocnou ruku od odborníků z
Kontaktního pracoviště v Informačním a poradenském středisku. I letos jsme této možnosti
využili a společně vyrazili na Úřad práce do Vyškova. 2. 4., 4. 4. a 11. 4. tak postupně naše tři
8. třídy vyjížděly na IPS zjišťovat, jaké mají možnosti a co je bude v následujícím roce čekat.
Jako škola bychom chtěli poděkovat panu Ing. Radomilu Novotnému a paní Sylvě Smejkalové,
kteří se našim žákům pečlivě věnovali.  Objasnili jim všechny důležité aspekty, ukázali směr, jak
a nad čím přemýšlet, a tím vybrat vhodný studijní či učební obor. Žáky čeká ještě dlouhá cesta,
ale snad povede tím správným směrem k povolání, které je bude naplňovat a bavit.

  

Mgr. Kateřina Vařáková
Více foto na FB školy
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